

الكويت في 19 ابريل 2012

المحترمين
السادة / هيئة الأوراق المالية والسلع
دولة الإمارات العربية المتحدة
فاكس: 971-2-626-3997

المحترمين
السادة / سوق دبي المالي
دولة الإمارات العربية المتحدة
فاكس : 971-4-332-8838 / 971-4-331-5148

الموضوع: أجيليتي تفوز بعقد هيفي ليفت

أعلنت شركة أجيليتي أن أجيليتي اسبانيا وهي شركة مملوكة 100% من قبل شركة أجيليتي الام قد فازت بعقد لمدة ثلاث سنوات لنقل 420 عربة قطار من اسبانيا الى كازاخستان لصالح شركة تالغو وهي شركة اسبانية رائدة في صناعة عربات السكك الحديدية ومكوناتها.

يؤكد الفوز بهذا العقد على قدرات أجيليتي في جلب الخبرات والمعرفة المتعمقة لصناعات متعددة مثل الصناعات الهندسية والتعدين والطاقة وتوريد المعدات الثقيلة وما لها من فهم تام بطبيعة الاقتصادات السريعة النمو.

ويرجى العلم ان قيمة العقد اقل من 5% من رأس المال الشركة لذا فهو غير مادي حسب قانون الافصاح المعلن.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام ،،،

ف. م.

طارق عبدالعزيز سلطان العيسى
رئيس مجلس الادارة والعضو المنتدب



April 19th, 2012

Dubai Financial Market

United Arab Emirates

Fax: 971-4-331-5148

Securities and Commodities Authority

United Arab Emirates

Fax: 971-2-627-4600

Agility Wins a Heavy-Lift Contract

Agility would like to announce that its 100% owned subsidiary, Agility Spain, has won a 3 years contract to transport 420 wagons from Spain to Kazakhstan for Talgo, a leading Spanish manufacturer of railway wagon and components.

This contract reflects Agility's understanding of fast moving economies and helps the company to bring experience and know-how to industries such as engineering, energy, mining and heavy equipment supply.

Please note that the contract value is less than 5% of Company's Capital thus it is not material according to the Disclosure Rule of the Stock Exchanges.

Best Regards,



Tarek Abdul Aziz Sultan Al Essa
Chairman and Managing Director

